
President Ilves kutsus viljandimaalasi oma kodukandi omapära väärtustama
Reede, 04 Aprill 2008 18:33

„Kohaliku arengu seisukohast on olulised tööstuse areng ja töökohtade arv, kuid samas ei tohi
me unustada ka elukeskkonda,” kõneles president Toomas Hendrik Ilves täna Karksi-Nuias,
ajalehe „Sakala” ja Euroopa Parlamendi Eesti Infobüroo korraldatud arvamusliidrite lõunal
„Millega Viljandimaa seljatab ülejäänud Eesti?”.

      

President Ilvese sõnul areneb piirkond tänu tarkadele inimestele, targad inimesed tahavad aga
elada seal, kus koht on elamist väärt.

  

„Nelja aasta eest kutsusin viljandimaalasi arutlema Viljandi kui alternatiivkeskuse teemal.
Tänavu on selles valdkonnas palju ära tehtud – populaarne pärimusmuusika festival ja
vastavatud Pärimusmuusika keskus on vaid mõned näited,” ütles riigipea. Tema sõnul on
oluline pakkuda välja uusi ideid ning nende üle aktiivselt arutleda.

  

President Ilves kutsus viljandimaalasi oma kodukanti ilusaks tegema, korrastades koduümbrust
ning säilitades ja taastades piirkonnale iseloomulikku arhitektuuri: „Puitarhitektuur ja punane
tellis on olnud Viljandimaa ehitusmaterjalideks ajast aega. Väärtustagem seda,” pani riigipea
kohaletulnutele südamele.

  

Lisaks president Ilvesele võtsid „Sakala” arvamusliidrite lõunal sõna Euroopa Parlamendi liige
Andres Tarand, mulgi asja ajaja Alli Laande ja Eesti Pärimusmuusika keskuse juht Ando
Kiviberg.
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